
اخبار كشور

ضعف شدید فیلم های ایرانی 
در جشنواره برلین

ضعف شدید فیلم های ایرانی حاضر در جشنواره برلین، واکنش رسانه ها 
را در پی داشت.

هفتادویکمین دوره جشــنواره فیلم برلین علی رغم فرش قرمزی که 
به دلیل موضوع ضدانســانی و ضدایرانی فیلم »قصیده گاو سفید« برایش، 
پهــن کرده و آن را به همین دلیل در جمع 15 فیلم بخش مســابقه خود 
پذیرفت، اما به دلیل ضعف شــدید ساختاری و فرمیک این فیلم، نتوانست 
هیــچ جایزه ای برایش در نظر بگیرد و همین موضوع بهت و حیرت برخی 
خبرنگاران حاضر در این جشــنواره را برانگیخت! این در حالی اســت که 
فیلم دیگر ایرانی شــرکت کننده در این جشــنواره به نام »منطقه پایانی« 
که در بخــش »مواجهه« به نمایش درآمد نیز از دریافت هرگونه جایزه ای 

بی بهره ماند.
گفتنی اســت که فیلم »قصیده گاو ســفید« در جداول رتبه بندی و 
ســتاره های منتقدین برخی نشریات این جشــنواره، پایین ترین رده را به 

خود اختصاص داد.
رادیو فردا )وابسته به دولت آمریکا( از این مسئله به عنوان »بی اعتنایی 
به فیلم های جســور ایرانی در برلیناله 71« نام برد و برخی وب سایت های 
دیگــر ضدایرانی نیز از این موضوع ابراز شــگفتی کردند اما بنا به گزارش 
رســانه های مستقل، گویا این دو فیلم، به ویژه فیلم »قصیده گاو سفید« به 
لحاظ سینمایی دچار فقر شدید ساختاری بوده و حتی برخی آن را پایین تر 

از فیلم های مدرسه ای ارزیابی کردند!
انتشار قصه بانوانی که رهبری از آنان تقدیر کرد
و خاطرات جهادگران مردمی در مقابله با کرونا

دو کتاب »به چند خیاط ماهر نیازمندیم«؛ خاطرات بانوان خیاط یزدی 
از ایام کرونا و »نوبت شماست«؛ خاطرات گروه های جهادی یزد در مبارزه با 

کرونا، به همت انتشارات »راه یار« چاپ و روانه بازار نشر شد.
بنابر این گــزارش، »به چند خیاط ماهر نیازمندیــم«، اولین جلد از 
مجموعه عناوین انتشــارات راه یار در رده »مدافعان ســامت« است که 
سمانه سنایی، تحقیق و ملیحه جهان آرا، زینب کشاورز و اسما مرتضایی راد 

نیز تدوین آن را برعهده داشته اند.
بر اساس این گزارش، در مقدمه کتاب »نوبت شماست« نیز که سجاد 
اسماعیلی و سمانه سنایی، تحقیق و سجاد اسماعیلی، تدوین آن را برعهده 
داشــته اند، این طور آمده اســت: »در این کتاب تاش کردیم منتخبی از 
خاطــرات فعالیت مجموعه های مختلف شــهر یزد در مبــارزه با کرونا را 
جمع آوری کنیم. این خاطرات از دل مصاحبه با هفتاد نفر به دســت آمده 
و فقط گوشــه ای از فعالیت های کادر درمان و گروه های جهادی و مردمی 
و شــرکت های  دانش بنیان اســت؛ اما می تواند نمای خوبی از آن را نشان 
دهد. بیان خاطرات به تنهایی، نمی تواند عمق اتفاقات و فعالیت ها را آشکار 
ســازد؛ اما گســتره این فعالیت ها در گروه ها و بخش های گوناگون کاماً 

نمایان است.«
یک منتقد:

در شبکه خانگی از یک نخ سیگار
 به »خون و خشونت« رسیدیم

یک منتقد تصریح کرد: قباً به نمایش یک نخ ســیگار در ســریال ها 
حساسیت داشــتیم اما امروز شاهد خشونت و خون و خونریزی در شبکه 

نمایش خانگی هستیم.
حسین ســلطان محمدی، کارشناس  ســینما در مصاحبه با رادیو 
گفت وگو با بیان اینکه کودکان و نوجوانان به شدت از این تصاویر تأثیر 
می پذیرند و هیچ درک و اســتنباطی از چنین تصاویر خشــنی ندارند، 
افزود: اگر عنصر خشــن مجازات می شد، تا حدودی چنین صحنه هایی 
قابل چشم پوشی بود اما هویت داستان در اولین قسمت به صورت خشن 

بیان می شود.
وی با  اشاره به اینکه خشــونت مستمر در خانواده ها وجود ندارد و 
تنها اوباش گری های محدود محله ای در جامعه دیده می شود، ادامه داد: 

نمی توان چنین مسائلی را به یک داستان تعمیم داد.
سلطان محمدی افزود: این مجموعه ها هیچ حق انتخابی برای بیننده 

نگذاشته اند؛ چرا که آثار متعادلی در کنار آن تولید نشده است.
وی گفت: بیننده در حال برانگیخته شدن روز افزون برای رجوع به 
شبکه نمایش خانگی است و توجیه شان اینست که این ها، اثری مجازی 

در برابر شبکه های ماهواره ای است.
سلطان محمدی اضافه کرد: این فیلم ها چهره هایی خشن و خونین 
را به راحتی نمایان می ســازند؛ در حالی که در گذشــته حتی سیگار 

کشیدن را هم در آثار نشان نمی دادیم.
وی افزود: دو ســال گذشــته 80 درصد آثار نمایش سیگار بود که 

نشان می داد نظارت سطوح اولیه خود را فراموش کرده است.
ســلطان محمدی معتقد اســت آثار امروز نمایش خانگی انباشته 
از خون و درگیری اســت و ادامه داد: حساســیت ما به یک نخ سیگار 
 بود ولی امروز به همه نوع خشــونت رســیده ایم که نشان از رهاشدگی

نظارت دارد.
اهدای بخشی از کتابخانه شخصی دکتر رجبی دوانی

به کتابخانه مجلس
موزه و مرکز اســناد مجلس شورای اسامی، بیش از ۲50 جلد کتاب 
از کتابخانه شخصی دکتر محمدحسن رجبی دوانی را به کتابخانه مجلس 

اهداء شد.
علی اکبر زارع بیدکی، مدیر مجموعه سازی کتابخانه مجلس ضمن اعام 
این خبر گفت: دکتر رجبی در ســال های 1۳۹۳ و 1۳۹5 نیز بخشــی از 
کتابخانه شــخصی خود را به کتابخانه مجلس اهــداء کرد. موضوع منابع 
اهدایی در زمینه های مختلف شــامل تاریخ، ادبیات، ایران شناســی، کتب 
مرجع، فلسفه، علوم قرآنی، علوم سیاسی و کتابداری و اطاع رسانی است. 
این مجموعه شــامل تعدادی نشریه های تخصصی و فصلنامه های علمی-

پژوهشی بوده و می تواند به تکمیل آرشیو نشریات کتابخانه مجلس کمک 
کند.

وی افزود: با توجه به کمبود فضا در کتابخانه مجلس و پیرو صحبت های 
انجام شده با دکتر رجبی، تمامی منابع پس از بررسی و جست وجوی دقیق 
توســط کارشناســان بخش فراهم آوری و با توجه به نیــاز مخازن، ثبت و 
سازماندهی شده و کتب مازاد به مراکز فرهنگی و کتابخانه های دیگر اهداء 

خواهد شد.
برخورد سختگیرانه با انتشار کودک آزاری 

در فضای مجازی!
ســاپرا پس از دریافت گزارش و پیگیــری و پایش یک هفته ای به 
رســانه های صوت و تصویر فراگیر منتشــر کننده محتوای کودک آزاری 

برای حذف این محتوا تذکر داد. 
این سازمان، درهمین ارتباط اعام کرد که در مواجهه با رسانه های 
صوت و تصویر منتشــر کننده هرگونه محتــوای مربوط به کودک آزاری 
جدی بوده و با رســانه های متخلف دراین حوزه به شدت برخورد خواهد 

کرد. 
گفتنــی اســت ســاپرا 1۶ اســفند ۹۹، دســتورالعمل صیانت از 
حقــوق کــودکان و نوجوانان را به رســانه های صــوت و تصویر فراگیر 
دارای مجوز از ســاپرا اباغ کرده اســت، این رســانه ها ملزم به رعایت 
دستورالعمل هســتند همچنین کاربران در مواجهه با هرگونه محتوای 
کودک آزاری در رســانه های صــوت و تصویر فراگیــر داخلی می توانند 
sapra.ir این گونه محتوا را در ســامانه پایش مردمی ســاپرا به آدرس 

گزارش دهند.

آیت الله حق شناس)ره(: انسان باتقوا با دور شدن از عائق 
جسمانی از دنیا دور می شود. دنیا آن چیزی است که انسان 

را از خدا غافل کند.

هدیه به خوانندگان

نماینده ولی فقیه در سپاه:

موشک های سپاه 
از گنبد آهنین دشمنان عبور می كند

حجت الاسلام حاجی صادقی می گوید امروز سپاه در اوج اقتدار 
قرار دارد و موشکی را که قادر است از گنبد آهنین دشمنان عبور 

کند، به صورت انبوه آن هم در شرایط تحریمی می سازیم.
حجت الاسام حاجی صادقی، نماینده ولی فقیه در سپاه در مصاحبه ای 
تفصیلی با دفاع پرس گفته است: »اگر امروز استکبار جرأت تعرض ندارد؛ 
اگر موشک دارد، اما جرأت زدن ندارد؛ اگر پهپاد آنها را سرنگون می کنیم، 
ولــی جرأت زدن پهپاد های ما را ندارد؛ اگر آمریکا مقابل ایران در میدان 
تقابل، تحریم و فشار اقتصادی و جنگ نرم قرار گرفته، قسمت اعظم آن 
به دلیل آن است که امروز اقتدار و توانمندی های نیرو های مسلح به ویژه 
سپاه را می بیند و می داند که سپاه می تواند با آنها مقابله کند و این اراده 

را هم دارد.
وی در ادامه افزوده: »اگر امروز ســپاه با مجاهدت های امثال شــهید 
طهرانی مقدم به این توانمندی موشــکی نرسیده بود، آیا آمریکایی ها ما 
را راحت می گذاشــتند؟ اگر در حوزه پهپادی، این پیشرفت های فعلی را 
نداشتیم، آمریکایی ها چه بایی سر ما می آوردند؟ حال چرا سپاه تاکنون 

در برابر آمریکا موفق بوده است؟«
نماینده ولی فقیه در سپاه تاکید کرده است: »ما در صنعت دفاعی، به 
فرامین فرمانده معظم کل قوا عمل کردیم؛ چون نیرو های مسلح مستقیماً 
زیر نظر ایشان قرار دارند، صنعت دفاعی هم با مدیریت ایشان اداره می شود؛ 
لذا این موضوع باعث شده تا صنعت دفاعی کشورمان امروز در اوج قدرت 
قرار بگیرد؛ اما هنوز هم بعد از گذشــت ۴0 ســال در صنایع متعددی با 
اینکه نســبت به فناوری های دفاعی خیلی ساده تر هستند، مصرف کننده 
هســتیم و حتی آنجایی هم که می گوییم تولید داخل داریم، در حقیقت 

مونتاژکننده هستیم.«
حاجی صادقی سپس گفت: »ما موشک دو هزار کیلومتری نقطه زن 
می ســازیم و دقیق هم به هدف اصابت می کند؛ امروز موشــکی که قادر 
است از گنبد آهنین دشمنان عبور کند، به صورت انبوه آن هم در شرایط 
تحریمی می سازیم به نحوی که در یک رزمایش، تعداد پرشماری از آنها 
را شــلیک می کنیم؛ در حالی که در دنیا اکثر کشــور ها حتی قدرت های 
نظامی، یک فروند موشک شلیک می کنند و تا دو سال درباره آن تبلیغات 

و مانور رسانه ای می دهند.«
وی افزوده اســت: »در شرایطی که در کشور سایر صنایع حتی ساده 
نمی تواند خود را به این حد از پیشــرفت برساند، چگونه سپاه توانسته به 
چنین پیشرفتی دست یابد؟ رمز این موفقیت در واقع تکیه به توان خود 
است؛ شهید طهرانی مقدم از ساخت گلوله خمپاره شروع کرد و به نقطه ای 
رسید که اکنون ایران از برترین نظام های موشکی در دنیاست و این همان 

موضوعی است که موجب عصبانیت دشمن شده است.«
نماینده ولی فقیه در ســپاه گفت: »البته سپاه نه اینکه فقط موشک 
دارد، بلکه اگر لازم شد از آن استفاده هم می کند؛ ما اراده کردیم که پهپاد 
آمریکایی را بزنیم؛ هم توانستیم و هم وقتی اراده کردیم، زدیم؛ آنها زمانی 
که ســردار سلیمانی را به شهادت رساندند، گفتند مگر می شود کسی به 
آمریکا حمله کند؟ اما وقتی ایران پایگاه آنها را در عراق موشک باران کرد، 
دیدند که می شــود و دیدیم که آمریکا بعد از موشــک باران عین الاسد از 

تهدیدات خود عقب نشینی کرد.«
حجت الاسام حاجی صادقی تاکید کرد: »امروز سپاه به لحاظ نظامی 
در اوج اقتدار قرار دارد. ســپاه در دهه اول انقاب آموزش ندیده بود، زیرا 
فرماندهان این نهاد از کاس درس دانشــگاه به جبهه می رفتند و بعد از 
حضور در تعدادی عملیات، فرمانده می شدند؛ فرماندهان قرارگاه های سپاه 
در جبهه کجا آموزش دیده بودند؟ »باکری «ها، »زین الدین «ها و »همت «ها 
کجا آموزش دیده بودند؟ اما سپاه امروز به پیچیده ترین دانش های نظامی، 
فنی، اطاعاتی و امنیتی مسلط است؛ اشراف اطاعاتی سپاه به حدی است 
که تمام تحرکات دشمن و نقاط قوت و ضعف آنها را تحت رصد خود دارد. 
اما آنچه از منظر شهید محاتی عامل اصلی اقتدار سپاه شده، خداباوری، 
خدامحوری، خداشناسی، معنویت و ارزش های الهی است؛ این ها مواردی 
است که امام )ره( و شهید محاتی بر آن تأکید داشتند و حتی مقام معظم 
رهبری هم تقریباً در تمام جلسات خود با سپاه، این عوامل را عوامل اقتدار 

سپاه معرفی می کنند.«
وزیر خارجه چین: 

آمریکا تحریم های ظالمانه علیه ایران را لغو كند
وزیــر امور خارجه چین گفت، اکنــون که آمریکا برای 
بازگشت به برجام اعلام آمادگی کرده است، باید تحریم های 

غیرعادلانه علیه ایران را بردارد.
وانگ یی، وزیر امور خارجه چین روز یکشنبه گفت، اگر آمریکا 
قصد بازگشــت به برجــام را دارد تحریم های ظالمانه علیه ایران را 

لغو کند.
وی در نشستی خبری در پاسخ به سوال خبرنگاری درخصوص 
وعده آمریکا برای بازگشــت به برجام و تداوم اختافات واشنگتن و 
تهران در این زمینه گفت: مسئله هسته ای ایران بر تمام خاورمیانه 

و حوزه خلیج فارس تأثیرگذار است.
رئیس دســتگاه دیپلماســی چین افزود: در چهار سال گذشته 
آمریکا با خروج از برجام پیمان شــکنی کرد و فشــار حداکثری را 
بر ایران تحمیل کرد که در نهایت موجب افزایش شــدید تنش در 

منطقه غرب آسیا شد.
وانــگ یی گفت: اکنون که آمریکا در قبال بازگشــت به برجام 
اشــتیاق نشــان می دهد، امیدواریم با اقدام هرچه سریع تر در این 
خصوص، حُسن نیت نشان داده و اقدامات متخاصمانه خود را کنار 

گذاشته و تحریم های ظالمانه و یک طرفه علیه ایران را لغو کند.

قرآن منشأ خیرات و برکات است
»و این ذکر)قرآن که( بر شــما نــازل کردیم، پر از خیر 
و برکــت اســت، آیا شــما آن را انکار می کنیــد)در حالی 
کــه وســیله بیداری و یادآوری شــما اســت و خیر دنیا و 
 آخرت شــما در آن می باشد و سرچشــمه همه پیروزی ها
انبیاء- 50 و خوشبختی ها است(«. 

صفحه 3
   دوشنبه ۱۸ اسفند ۱3۹۹ 
۲۴ رجب ۱۴۴۲ - شماره ۲۲۷03

اخبار ادبی و هنری

روحانی در دیدار وزیر امور خارجه ایرلند:

فعال شدن برجام منوط به لغو تحریم ها از سوی آمریکا
و ایفای تعهدات كامل همه اعضا است

در پرتو وحی

روحانی با اشــاره به شکست تحریم های 
غیرقانونی و فشار حداکثری آمریکا علیه ملت 
ایران و اعتراف دولتمردان جدید این کشور به 
این موضوع، اظهار داشت: فعال شدن برجام 
به عنوان یــک توافق چندجانبه بین المللی 
منوط به لغو تحریم ها از سوی آمریکا و ایفای 

تعهدات کامل همه اعضا است.
حجت الاســام روحانی دیروز )یکشــنبه 17 
اســفندماه( در دیدار،« ســایمون کاوونی« وزیر 
امــور خارجه ایرلند، ضمن اعــام آمادگی ایران 
بــرای همکاری با نهادهای بین المللی برای حل و 
فصل بحران هــای منطقه، تاکید کرد: بهترین راه 
برای حل مشکات با همکاران اروپایی در سطوح 
مختلف دوجانبه، منطقه ای و بین المللی، مذاکرات 
مبتنی بر احترام متقابل و پرهیز از هرگونه تهدید 

و فشار است.
روحانی با اشاره به شکست تحریم های غیرقانونی 
و فشار حداکثری آمریکا علیه ملت ایران و اعتراف 
دولتمردان جدید این کشور به این موضوع، اظهار 
داشــت: فعال شــدن برجام به عنوان یک توافق 
چندجانبــه بین المللی منوط بــه لغو تحریم ها از 
سوی آمریکا و ایفای تعهدات کامل همه اعضا است.

رئیس جمهور با انتقاد از بی عملی و بی تحرکی 
اروپا نســبت به تعهدات برجامی، افزود: جمهوری 
اســامی ایران متعهد به برجام و حفظ آن بوده و 
تنها طرفی است که برای آن هزینه پرداخته است 
اما این وضع نمی تواند به همین شــکل تداوم یابد 
و برای حفظ و احیاء برجام اجرای کامل قطعنامه 
۲۲۳1 شــورای امنیت سازمان ملل از سوی همه 

اعضای برجام ضروری است.
روحانی در ادامه با اشاره به اقدام ایران در توقف 
اجــرای پروتکل الحاقی براســاس مصوبه مجلس 
شورای اســامی، تاکید کرد: برغم توقف اجرای 
پروتکل الحاقی، ایران همچنان مصمم به همکاری 
با آژانس بین المللی انرژی اتمی در ایفای وظایف 

این سازمان براساس توافق صورت گرفته است.
رئیس جمهور خاطرنشــان کرد: ایران آمادگی 
دارد پــس از رفع تحریم هــای غیرقانونی آمریکا 
و دست کشیدن این کشــور از سیاست تهدید و 
فشار، بافاصله اقدامات جبرانی خود را منطبق با 
مفاد برجام انجام داده و به تعهدات خود عمل کند.

روحانی همچنین در این دیدار توسعه و تعمیق 
روابط تهران – دوبلین در همه زمینه ها بویژه روابط 

اقتصادی و تجاری را خواســتار شد و با تاکید بر 
استفاده از همه ظرفیت های موجود در این زمینه، 
اظهارداشت: دو کشور ظرفیت های استفاده نشده 
زیادی در همه ابعاد دارند که باید برای استفاده از 

آن تاش کرد.
وزیر امور خارجه ایرلند نیز در این دیدار با اشاره 
به نقش این کشور به عنوان عضو غیردائم شورای 

امنیت ســازمان ملل برای ۲ ســال آتی و جایگاه 
تســهیل گری در اجرای برجام و قطعنامه ۲۲۳1 
ســازمان ملل متحد، گفت: خروج ترامپ از توافق 
برجام یک اشتباه تاریخی بود و دولت جدید آمریکا 

مصمم به بازگشت به برجام است.
ســایمون کاوونی با بیان اینکــه برجام را به 
عنوان یــک توافق بین المللی برای صلح بســیار 

ارزشــمند می دانیم، افزود: ما تمام تاش خود را 
برای حفظ برجام انجام خواهیم داد و حاضریم هر 
نقش ممکن که می تواند به بهتر شــدن شرایط و 
آغاز دوباره گفت وگوهای همه اعضای برجام کمک 

کند، ایفا کنیم.
وزیر امور خارجه ایرلند با اشاره به تغییرات ایجاد 
شده در دولت آمریکا و تمایل دولتمردان این کشور 
برای بازگشــت به برجام،  اظهار داشت: با شرایط 
جدید فرصت مناســبی برای مذاکره و گفت وگو 
ایجاد شده که باید از آن به عنوان ملزم شدن همه 

اعضا به اجرای برجام استفاده کنیم.
دیدار وزیر امور خارجه ایرلند با ظریف 
وزیــر امور خارجه ایرلند همچنین ظهر دیروز 
با محمدجواد ظریف، همتای ایرانی خود در محل 

وزارت امور خارجه دیدار و رایزنی کرد.
در دیدار ظریف و وزیر خارجه ایرلند دو طرف 
ضمن گفت وگو درباره برجام، در ارتباط با مسائل 
دوجانبه و آخرین تحولات بین المللی نیز به رایزنی 
و گفت وگو پرداختند. در این دیدار، ســیدعباس 
عراقچی معاون سیاسی وزیر امور خارجه و سعید 
خطیب زاده ســخنگوی دســتگاه دیپلماسی هم 

حضور داشتند.

رئیس جمهور وزارت صمت را موظف کرد با 
طراحی های ویژه و سریع الوصول ضمن کوتاه 
کردن مســیر زنجیره تولید تا توزیع و عرضه 
گسترده میوه و مواد غذایی به همراه شفافیت 
اطلاعات در ایام سال نو و همچنین ماه مبارک 
رمضان برای کاهــش قیمت ها اقدامات لازم را 

انجام دهد.
دویست و نهمین جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی 
دولــت دیروز یکشــنبه )17 اســفند( به ریاســت 
رئیس جمهور برگزار شــد و در ابتدای این جلســه 
قائم مقــام وزیر صنعت، معدن و تجارت گزارشــی از 
تمهیدات ویژه برای تامین کالاهای ضروری و تثبیت 
و مدیریت قیمت کالاها متناسب با نیاز مردم در آستانه 

سال جدید ارائه کرد.
رئیس جمهور با تاکید بر اجرای کامل و ســریع 

برنامه های تنظیم شــده برای تامین کالا و مدیریت 
قیمت ها،گفت: از جمله جلوه های شکســت دشمن 
در جنگ اقتصادی، وفور کالاهای ضروری در بازار در 
شرایط سخت کشور بوده اما متاسفانه مدیریت قیمت ها 
به نحو مناسبی انجام نشده و به زندگی و معیشت مردم 

فشار وارد کرده است.
حجت الاســام روحانی تصریح کــرد: دولت در 
اجرای تذکرات مقام معظم رهبری در مدیریت قیمت 
کالاهای اساســی، برنامه هایی را در نظر گرفته است 
که امیدوارم با همــکاری اصناف و بخش خصوصی، 
به سرعت اجرایی شود و با سوءاستفاده و گرانفروشی 

خاطیان برخورد شود.
رئیس جمهور در همین رابطــه وزارت صمت را 
موظف کرد با طراحی های ویژه و سریع الوصول ضمن 
کوتاه کردن مســیر زنجیره تولیــد تا توزیع و عرضه 

گسترده میوه و مواد غذایی به همراه شفافیت اطاعات 
در ایام ســال نو و همچنین ماه مبارک رمضان برای 

کاهش قیمت ها اقدامات لازم را انجام دهد.
رئیس سازمان برنامه و بودجه همچنین گزارشی از 
آخرین وضعیت بررسی و تصویب لایحه بودجه سال 

1۴00 ارائه کرد.
روحانی با مثبت ارزیابــی کردن تعامل دولت با 
مجلس شــورای اسامی برای تسریع در بررسی این 
لایحــه، گفت: اگر تصویب لایحــه بودجه 1۴00 در 
ابتدا با برخی اختاف سایق و نظرات مواجه شد، اما 
در ادامه کار در نهایت تعامل و تفاهم ســازنده دولت 
و مجلــس برای لایحه بودجه در فضای بهتری انجام 
گرفت و امیدواریم با رفع اشکالات موجود مصوبات در 
شورای محترم نگهبان و اباغ به موقع آن زمینه ادامه 
رشد اقتصادی کشور در سال آینده نیز فراهم گردد.

در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت مطرح شد

دستور اکید روحانی به وزارت صمت 
برای نظارت و مدیریت دقیق بر قیمت کالاها در ایام پایانی سال

وزیر دفــاع در واکنش بــه تهدیدات 
به  با اشاره  و  صهیونیست ها علیه کشورمان 
موضع چند سال پیش فرمانده معظم کل قوا 
مبنی بر با خاک یکســان کردن تل آویو و 
حیفا »در صورت ســر زدن غلطی از سوی 
صهیونیســت ها« گفت: این امر فرماندهی 
معظم کل قــوا تبدیل به طرح شــده و با 

یک اشاره معظم له اجرا می شود. 
امیر ســرتیپ حاتمی وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مســلح صبح یکشــنبه 17 اســفند در 
جشــنواره جوان ســرباز نیروهای مســلح که به 
میزبانی وزارت دفاع برگزار شــد، اظهار داشــت: 
قدرت موضوعی است که اگر آن را در دنیای امروز 
کــه زورمداران بر آن حاکمنــد و جز زبان قدرت 
نمی فهمند، اگر کســی نداشته باشد، در ضعف و 

زبونی خواهد بود.
وی افزود: قدرت تنها راه استقال و عزیز ماندن 
است؛ قدرت ابعادی دارد که بعضی ها آن را به قدرت 

نرم و نیمه سخت و سخت تقسیم می کنند.
وزیــر دفاع با بیان اینکه بــه لطف الهی امروز 
جمهوری اسامی ایران از ابعاد مختلف قدرت برای 

حفظ امنیت و ثبات ملت ایران برخوردار اســت، 
گفت: از وجوه برجسته قدرت نرم جمهوری اسامی 
ایران، قدرت منطقه ای و محور مقاومت اســت که 
از میوه های شیرین آن گروه های مقاومت در نقاط 
مختلف اســت که شکل گرفته و این محصول نرم 

قدرت انقاب اسامی است.
امیر حاتمی ادامه داد: طعم این میوه را بیش از 
هرکسی، رژیم صهیونیستی می فهمد، رژیمی که 
از لحظه پیروزی انقاب اسامی همه توسعه هایش 
متوقف شده و مجبور شده دور خود دیوار  بکشد.

وی با اشــاره بــه تهدیــدات اخیــر از ســوی 
صهیونیست ها علیه کشورمان، عنوان کرد: اگر چه 
از سر استیصال سران آنها گاهی بزرگ تر از دهانشان 
حرف می زنند و تهدید می کنند که مشخصاً از سر 
استیصال است و رهبر معظم انقاب سال ها پیش 
به خوبی پاســخ به صهیونیست ها دادند و فرمودند 
که رژیم صهیونیستی دشمن اصلی ما نیست، رژیم 
صهیونیستی در حدی نیست که با جمهوری اسامی 
دشــمنی کند، رژیم صهیونیســتی می داند و اگر 
نمی داند بداند اگر غلطی از آنها سر بزند، جمهوری 

اسامی تل آویو و حیفا را با خاک یکسان می کند.
وزیر دفاع تاکید کرد: این امر فرماندهی معظم 
کل قوا به دقت اجرا شده است و این امر تبدیل به 
طرح شــده و با یک اشاره فرماندهی اجرا می شود. 
مــن به آنها توصیه می کنم حتی در زبان هم این 

غلط را نکنند.
همزمان با سیزدهمین جشنواره جوان سرباز 
نیروهای مسلح به میزبانی وزارت دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مســلح؛ امیر ســرتیپ حاتمی از ساح 
تهاجمی پیشرفته تمام ایرانی »مصاف« با کالیبر 

جدید و چند ساح ورزشی رونمایی کرد.

وزیر دفاع: 

طرح یکسان كردن تل آویو و حیفا با خاک آماده است

رئیس سازمان بســیج در حاشیه بازدید از 
نمایشگاه تا ثریا از ایجاد 107 هزار فرصت شغلی 
توسط بسیج در سال جاری خبر داد و گفت: برای 
سال 1400 هدف گذاری شده است که بیش از دو 
برابر اشتغال ایجاد شده در سال جاری یعنی 214 
هزار شغل توسط طرح های بسیج ایجاد و یا زمینه 

پایداری این مشاغل با این طرح ها فراهم شود.
سردار غامرضا سلیمانی، رئیس سازمان بسیج در 
حاشیه بازدید از اولین رویداد تا ثریا که در مرکز رویداد 
شهید فخری زاده در لانه سابق جاسوسی آمریکا برگزار 
شد، با بیان اینکه در گام دوم انقاب اسامی طرح های 
فناورانه با کمک جوانان دانش آموز و دانشجوی بسیجی 
دنبال می شود، گفت: امسال همچنین طرح های ایجاد 
خودکفایی و کاهش وابستگی در پنج محصول اساسی 

کشاورزی دنبال می شود که قرار است ظرف سه سال 
تا پایان سال 1۴0۲ در سه محصول گندم، برنج و جو 
خودکفا شــویم. همچنین در دو محصول دیگر ذرت و 
کلزا به عنوان دانه های روغنی و خوراک دام و طیور نیز 
وابستگی کشور کاهش پیدا کند و تا سطح قابل قبولی 

به تولید و خودکفایی برسیم.
وی در پاســخ به پرســش فارس مبنی بر اینکه با 
توجه به مشکل بیکاری در بین جوانان که مورد اشاره 
مقام معظم رهبری قرار گرفت، گفت: بسیج از سال های 
قبل تاکنون در زمینه طرح های اشتغالزایی فعال بوده 
و موفقیت خوبی هم به دســت آورده است، به گونه ای 
که امســال تاکنون 107 هزار فرصت شغلی در کشور 
ایجاد شده است، همچنین صندوق های قرض الحسنه 
مردم یار در ۲۴ هزار مسجد کشور با همیاری و همکاری 

مردم راه اندازی شده که با تسهیات خُرد برای اشتغال 
خانوارها در روســتاها و شــهرهای کوچک تسهیاتی 

می پردازند.
ســردار سلیمانی همچنین بیان داشت: برای سال 
1۴00 هدفگذاری شده است که بیش از دو برابر اشتغال 
ایجاد شده در سال جاری یعنی ۲1۴ هزار شغل توسط 
طرح های بسیج ایجاد و یا زمینه پایداری این مشاغل با 

این طرح ها فراهم شود.
به گزارش فارس، رئیس سازمان بسیج مستضعفین 
در مــورد اینکه فاصلــه قیمت بین تولیــد و مصرف 
محصولات کشــاورزی زیاد است، اظهار داشت:  در این 
زمینه شرکت دانش بنیانی به نام پارسه نوین ایجاد شده 
اســت که در جهت حمایت از بازاررســانی محصولات 
کشاورزی و رساندن محصول از تولید به مصرف انجام 

می شود.
وی گفت: این شرکت امسال توانست با طرح های 
خــود بازاررســانی برنــج عنبربوی خوزســتان را به 
مصرف کننده انجام دهــد یا در زمینه صادرات صنایع 
دستی به کشور چین از تولیدکنندگان این محصولات 
حمایت کند و محصولات صنایع دســتی ایران باید در 

بازارهای بین المللی حضور پیدا کند.
به گزارش فارس، در این رویداد فناورانه، شرکت های 
دانش بنیان در زمینه صادرات محصولات کشاورزی، ارائه 
راه حل های علمی و همچنین در زمینه فرهنگ، فعالان 
فضای مجازی برای دانش آموزان و خانواده ها طرح هایی 
بــه نمایش می گذارند، از جمله در یکی از این غرفه ها 
نرم افزاری طراحی کردند که پاسخ به سؤال 15 میلیون 

جوان و کودک در کشور را برعهده خواهد گرفت.

سردار غلامرضا سلیمانی خبرداد

برنامه ریزی بسیج برای ایجاد 214 هزار فرصت شغلی در سال آینده

معاون مشارکت های اجتماعی سازمان امور اجتماعی 
وزارت کشور فعالیت خارج از چارچوب و آیین نامه را 

دلیل اصلی انحلال جمعیت امام علی اعلام کرد.
به گــزارش خبرگزاری صداوســیما، زهرا عابدینی در 
نشست خبری با بیان اینکه جمعیت امام علی از سال 87 
مجوز گرفته است و هم اکنون در 1۲ استان نیز دفتر دارد، 
گفت: این جمعیت خود را مقید کرده بود که در چارچوب 
ســیره امام علی)ع( و حمایت از اقشار آسیب پذیر به ویژه 

کودکان در مواقع بحران فعالیت کند.
عابدینی با  اشاره به اینکه چند سالی بود که گزارش های 
مردمی و همچنین گزارش هایی از برخی نهاد های نظارتی 
به وزارت کشــور می رسید که ناشی از فعالیت خاف عرف 
این جمعیت داشــت، افزود: با این حــال به رغم همه این 
گزارش هــا تاش ما بر اصــاح فعالیت این جمعیت بود و 
چون گزارش ها و مدارک کافی نبود با این حال ســال ۹8 

نیز مجوز آنها تمدید شد.

وی ادامه داد: اما از سال ۹8 به صورت پیوسته و مستمر 
گزارش هایی از طرف مــردم و نهاد های نظارتی به وزارت 
کشور رسید که به این جمع بندی رسیدیم جمعیت از مسیر 
فعالیت خودش خارج شده است که اقدامات فعلی آن دیگر 

ماهیت اجتماعی ندارد.
معاون مشارکت های اجتماعی سازمان امور اجتماعی 
وزارت کشور با بیان اینکه هم اکنون بسیاری از دفاتر جمعیت 
در استان ها همچنان فعالیت اجتماعی دارند، اظهار داشت: 
ولی بحث ما هسته مرکزی آن است که متشکل از 11 نفر 
می باشد و به ویژه شــخص آقای شارمین میمندی نژاد که 

همواره فعالیت های خاف عرف داشت.
عابدینی عمده تخلفات و دلیل اصلی انحال این جمعیت 
را که در شورای ملی به تصویب رسید و به دادگاه ارائه شد، 
خروج تشــکل از اهداف اجتماعــی خودش و فعالیت های 
سیاسی دانست که همواره در جریان های اجتماعی یا حوادث 
با بیانیه های بعضا تند و همراه سیاه نمایی افکار عمومی را 

تحت تأثیر قرار می دهد.
وی، توهین به ارزش های دینی و برخی شخصیت های 
ملی و دینی همچون شــهید سلیمانی و اهل بیت)ع( را از 
دیگر اتهامات و فعالیت های شــارمین دانست و گفت: وی 
به رغم تذکرات مکرر کتبی و شفاهی همچنان به اعمال خود 
ادامه می داد و در کاس های معروف به »رهیافت به درون« 

مکرراً این توهین ها را روا می داشت.
معاون مشارکت های اجتماعی سازمان امور اجتماعی 
وزارت کشور، شفاف نبودن عملکرد مالی جمعیت امام علی 
را دلیل دیگر انحال این موسسه برشمرد و افزود: بار ها از 
آنها درباره حســاب های داخلی و منابع مالی خارجی آنها 

توضیح خواستیم که همواره طفره می رفتند.
عابدینی با بیان اینکه دو ســال تمام به این مجموعه 
تذکرات داده شــد، گفت: آنها عمــل نکردند و حتی چند 
جلســه ای که با آنها داشــتیم عنوان می کردند که وزارت 
کشور نمی تواند درباره فعالیت های ما نظر بدهد. در آخرین 

جلسه صورت جلسه ای تنظیم شد که حول سه محور بود 
اینکه این جمعیت موظف اســت در حوزه رســانه ای خود 
تجدیدنظر و فعالیتش را بازنگری کند و از صدور بیانیه های 
سیاســی که بعضا مورد استقبال رسانه های بیگانه و معاند 

هست صرف نظر کند.
وی ادامــه داد: محــور دوم مشــخص شــدن کلیه 
صورتحساب مالی و منابع داخلی و خارجی بود و محور سوم 
این بود که فعالیت های انجمن باید صرفا بر اساس اساسنامه 
انجام می گرفت که آنها اعام کردند در این جلسه این صورت 
جلســه را امضا نمی کنند و باید بررسی کنند و بعد از چند 

روز اطاع دادند که آن را امضا نمی کنند.
معاون مشارکت های اجتماعی سازمان امور اجتماعی 
وزارت کشور اظهار داشت: در این جلسه که در 17 تیر ۹۹ 
انجام گرفت، مذاکراتی شد و به آنها تذکر دادیم چنین نهادی 
نمی تواند و نباید وارد فعالیت سیاسی شود و سیاه نمایی کند 
و حتی به آنها گفتیم که دفاتر آنها در شهرستان ها می تواند 

به شکل دیگری فعالیت کند که آن را هم نپذیرفتند.
خانم عابدینی با بیــان اینکه موضوع انحال یا صدور 
مجوز برای انجمن های مردم نهاد در کشــور طبیعی است 
و ســالانه ۴00 مجوز را صــادر کرده ایم و ۲5 مجوز نیز به 
علت انحراف از فعالیت ها باطل شــده است، گفت: این ادعا 
که آنها دائم می گویند مجوز ما بدون دلیل باطل شده است 

فاقد وجاهت است.
وی افزود: از مجموع شــش هزار و ۹۹0 تشکل در سه 
ســال اخیر سه هزار و ۲۴8 مجوز در این هفت سال دولت 
تدبیر و امید صادر شــده که نشان دهنده توجه ویژه دولت 

به سازمان های مردم نهاد است.
معاون مشارکت های اجتماعی سازمان امور اجتماعی 
وزارت کشور با  اشاره به صدور حکم انحال این جمعیت در 
دادگاه و فرصت درخواست تجدیدنظر بیان داشت: رسیدگی 
به جزئیات این پرونده در حوزه صاحیت دستگاه قضایی و 

نهاد های نظارتی است.

معاون وزارت کشور:

»جمعیت امام علی« به علت فعالیت خارج از چارچوب منحل شد


